
Schriftelijke vragen aan het college 
ex. artikel 47 Reglement van orde van de raad 

 

 
 
Nummer: 2024-114 
 
Datum: 7 oktober 2024 
 
Aan de voorzitter van de raad 
 
Stellers: Bram Leeuwenkamp (GroenLinks), Rachida Issaoui (PvdA) en Hanske Mulder-van Maanen 
(ChristenUnie) 
 
Onderwerp: Veilig Thuis  
 

 
Toelichting 
 
Naar aanleiding van een recent rapport van de Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd (IGJ), waarin 
zorgen worden geuit over de lange wachttijden bij Veilig Thuis-organisaties, hebben de fracties van 
GroenLinks, de PvdA en de ChristenUnie vragen over de situatie in Amersfoort. Volgens het rapport 
moeten kinderen en gezinnen vaak te lang wachten op hulp na een melding van huiselijk geweld of 
kindermishandeling, wat leidt tot aanhoudende onveiligheid en vertraging in de hulpverlening. 
In de provincie Utrecht wordt deze taak uitgevoerd door Veilig Thuis Utrecht. Onze vragen hebben 
betrekking op de situatie binnen de gemeente Amersfoort. Wij willen graag inzicht krijgen in hoe de 
situatie in Amersfoort is, en stellen u de volgende vragen. 

 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
  
1. Herkent het college de signalen uit het rapport van de IGJ met betrekking tot de lange 

wachttijden en vertragingen bij de afhandeling van meldingen van huiselijk geweld en 
kindermishandeling? Zijn er vergelijkbare problemen bij Veilig Thuis in Amersfoort? Hoe 
verhouden deze zich tot de landelijke norm? 

2. Kunt u aangeven hoe lang de wachttijden momenteel zijn voor meldingen bij Veilig Thuis in 
Amersfoort, en hoeveel gezinnen en huishoudens wachten op hulp? In hoeverre worden de 
wettelijke termijnen voor veiligheidsbeoordelingen en onderzoeken gehaald?  

3. In hoeverre is er binnen Veilig Thuis Utrecht voldoende deskundigheid en capaciteit aanwezig 
om meldingen tijdig en adequaat af te handelen? Wat doet de gemeente om eventuele tekorten 
aan personeel of expertise op te lossen? 

4. Hoe wordt door de gemeente, het wijkteam of andere betrokken partijen de samenwerking met 
Veilig Thuis momenteel ervaren? Zijn er in de afgelopen periode signalen binnengekomen 
waaruit blijkt dat deze samenwerking voor verbetering vatbaar is? Zo ja, welke stappen zijn 
ondernomen om deze samenwerking te verbeteren, en hebben deze stappen resultaat gehad? 

5. Welke maatregelen zijn reeds genomen om de samenwerking tussen Veilig Thuis, het wijkteam 
en andere betrokken partijen te verbeteren, zodat gezinnen niet van de ene wachtlijst naar de 
andere worden doorgeschoven, zoals de inspectie vreest? 

6. Is er in Amersfoort genoeg personeel en deskundigheid bij alle betrokken partners 

(SWA/MetMaya) om snel hulpverlening in te zetten op de meldingen die via Veilig  Thuis 

binnenkomen? Zo niet, wat zijn de belemmerende factoren? 

7. Heeft Veilig Thuis Utrecht, conform de aanbevelingen van de inspectie, een plan opgesteld om 
binnen de wettelijke termijnen te gaan werken? Zo ja, wat zijn de belangrijkste punten uit dit 
plan, en op welke termijn worden verbeteringen verwacht? 

8. Hoe wordt de gemeenteraad in de toekomst geïnformeerd over de voortgang van de 
hulpverlening aan slachtoffers van huiselijk geweld en kindermishandeling? Op welke manier 
bent u van plan de raad te betrekken bij het toezicht op de wachttijden en de kwaliteit van de 
hulpverlening?

 


